
Jednání osadního výboru Radešov 

( ze dne 28.1.2008) 

Přítomni: M. Pohlová, J. Krtička, M. Seidlová 

Projednávané body: 

1. Diskuze o využití financí z rozpočtu města na rok 2008 
- Výměna střechy na hasičské zbrojnici (zatéká). Vyztužení a prodloužení přesahu nad studnu, předběžný 
rozpočet můžeme vypracovat, pokud je potřeba - Žádáme o opravu rozpadlého kanálu u kotelny. 
Můžeme se domluvit s TS? - Prosíme o zaslání informace zda byla oprava cesty k Zákopanici zařazena do 
investičních akcí, jak jsme žádali.  

2. 12.ledna jsme se zúčastnili Valné hromady SDH Radešov. Zprávy o práci sboru přednesli starosta a 
velitel a za okrsek Bor a OSH Náchod provedl vyhodnocení činnosti p.Ducháč. Na pořadu byla dále 
mimořádná volba starosty. Stal se jím Marek Voborník. 

1. S p.Kadidlem bylo osobně domluveno, že budou vyměněny přesluhující vývěsky ještě z dob 

„Občanských výborů".  
2. A nakonec jedna opakující se věc.  

Stále postrádáme bližší informace o projednávaných bodech z našich zápisů od našeho koordinátora, 
p.Kadidla. Komunikujeme pouze s TS (přes p.Pohla) a částečně s paní starostkou.  

Zapsal Jan Krtička  

PS: 
Pozvánka 
Kdo má zájem o kurz bruslení, je srdečně vítán v těchto dnech na radešovské odbočce k mostu. 
Zn. Posyp není překážkou 

 


